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Από το υπ’ αριθ. 31/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 611/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τεχνικού προγράμματος Δήμου 
Βέροιας έτους 2000 

 
       Σήμερα 13 Δεκεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 9-12-1999 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119, 219 & 265 του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Β. Γιαννουλάκης  
5. K. Aσλάνογλου Σ.  Παναγιωτίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Ε. Λευκοπούλου  
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Κ.  Βαφείδης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Σ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  607/99 
14. Ι.  Τριανταφυλλίδης απόφασης    προσήλθαν   οι   κ.κ.   Π.   Αγαθαγγελίδης,   Χ.  
15. Π. Πιτούλιας Μουτσιόπουλος 
16. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση  της   υπ’  αριθ.  609/99   απόφασης 
17. Α. Ταραλάς προσήλθαν   οι   κ.κ.  Λ. Τσαβδαρίδης,    Ε.  Σοφιανίδης,  Ε.   
18. Χ.  Σκουμπόπουλος Κουκουρδής   και   αποχώρησαν  οι  κ.κ. Θ.  Σιδηρόπουλος, 
19. Χ. Γεωργιάδης Ε. Σοφιανίδης. 
20. Λ. Τσαβδαρίδης 3) Κατά   τη  συζήτηση    της   υπ’  αριθ. 610/99  απόφασης 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος αποχώρησε ο κ. Ε. Λελεκάκης. 
22. Ε. Σοφιανίδης Κατά    τη   συζήτηση   της    υπ’  αριθ.  611/99   απόφασης 
23. Ι. Ακριβόπουλος αποχώρησαν    οι   κ.κ.   Μ.   Γαβρίδης,   Ν.   Χαμαλής,   Λ.  
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Τσαβδαρίδης, Π. Αγαθαγγελίδης 
25. Ε. Κουκουρδής Κατά   τη  συζήτηση    της    υπ’   αριθ. 621/99     απόφασης 
26. Γ. Μανακούλης αποχώρησε ο κ. Γ. Ουρσουζίδης. 
27. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος είπε στο συμβούλιο ότι  υπάρχει διαδικαστική  
πρόταση να συζητηθούν  ενιαία το 5ο έως το 14ο θέμα. 

Θα υπάρχει ανοχή χρόνου. 
Υπάρχει αντίρρηση; 
Σκουμπόπουλος :Επειδή και πέρυσι προχωρήσαμε με την ίδια διαδικασια,αλλά 

δεν μας δώσατε τη  δυνατότητα να μιλήσουμε σε όλα τα θέματα του 
προϋπολογισμού, δεν συμφωνούμε με την  πρότασή σας. Θέλουμε να συζητηθεί το 
τεχνικό πρόγραμμα και ο προϋπολογισμός μαζί και τα υπόλοιπα χωριστά. 

Δήμαρχος :Να δοθούν 15' στους επικεφαλείς των παρατάξεων και 7' για τους 
υπόλοιπους ομιλητές. 

Πρόεδρος :Αν προτείνω 15' για εσάς και 7' για τους υπόλοιπους συναδέλφους, 
νομίζω ότι δεν θα υπάρχει θέμα. 

Σκουμπόπουλος :Η εμπειρία δείχνει ότι δεν μας σέβεστε όσο πρέπει στη 
διαδικασία. 

Πρόεδρος: Επί της αντιπροτάσεως του κ. Σκουμπόπουλου, ποιοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, 
Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης. 

Πρόεδρος: Επί της προτάσεως του προεδρείου, ποιοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Γ. Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, 
Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Π. Αγαθαγγελίδης.  

Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία εγκρίνεται η πρόταση του προεδρείου. 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το σχέδιο εκτελεστέων έργων του Δήμου Βέροιας 
έτους 2000. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Η ΔΕ εισηγείται το τεχνικό πρόγραμμα των εκτελεστέων έργων 
και τον προϋπολογισμό του Δήμου. 
 Έχω να κάνω μία συμπλήρωση στον προϋπολογισμό σ΄ότι αφορά τη 
συντήρηση του δικτύου ύδρευσης. Να βάλουμε 500.000 δρχ. για το Ξηρολίβαδο από 
το αποθεματικό. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις; 
 Σκουμπόπουλος :1)Ποιο είναι το αρχικό ύψος του προϋπολογισμού έτους 
1999 και πως διαμορφώθηκε τελικά με τις τροποποιήσεις; 
2)Ποιο ήταν το αρχικό ύψος του τεχνικού προγράμματος 1999  και πως 
διαμορφώθηκε  με τις τροποποιήσεις; 
3)Ποιες δαπάνες ή έργα του 1999 δεν υλοποιήθηκαν; Γιατί δεν προβλέφθηκαν στον 
προϋπολογισμό του 2000; 
4)Στον κωδικό  212.9 "εισπρακτέα υπόλοιπα προηγουμένων ετών" προβλέφθηκε 
ποσό 150 εκ δρχ.  Σήμερα ξαναμπαίνει το ίδιο νούμερο με την ίδια ημερομηνία . 
Γιατί ; 
5)Δεν είδα την ανάλυση του χρηματικού υπολοίπου. Πέρυσι υπήρχε στο τεχνικό 
πρόγραμμα. Φέτος δεν υπάρχει, γιατί; 
 Δήμαρχος :Δεν μπορώ να σας πω για το 1999. Συζητάμε για τον 
προϋπολογισμό του 2000 .Θα 'ρθει ο απολογισμός. Δεν είναι διευκρινιστικές 
ερωτήσεις αυτές. 



 Γεωργιάδης Χρ.:1)Το 1999 στις επιχορηγήσεις ήταν γραμμένο ένα ποσό. 
Εισπράχθηκε; Αν όχι γιατί; Στον ίδιο κωδικό το 2000 έχετε περίπου 3 δις. Είναι 
εξασφαλισμένα τα έσοδα αυτά; 
2)Το 1999 είχατε ποσό 170 εκ. από τέλη καθαριότητας. Εισπράξατε μόνο 76 εκ. Γιατί 
τα υπόλοιπα δεν εισπράχθηκαν; 
3)Στον ΚΑ 062.9α στα έξοδα υπήρχαν πέρυσι 11 εκ. και φέτος περίπου 33,5 εκ. Τι 
αφορά αυτή η δαπάνη; 
4)Ποιο ποσό θα εισπράξει συνολικά ο Δήμος μας από το ΕΠΤΑ; 
5)Με την απόφαση 216/1999 καθορίσαμε τα έργα που θα προτείνουμε στο ΕΠΤΑ. 
Πόσα απ΄αυτά  συμπεριλήφθηκαν στο φετινό τεχνικό πρόγραμμα; Δεν έπρεπε να 
'ρθει θέμα στο ΔΣ η τροποποίησή τους; 
6)Στον ΚΑ 212.9 προβλέπεται ένα ποσό 2 εκ. δρχ. το ίδιο και πέρυσι. Υπάρχει 
κανένας νόμος που μας αναγκάζει να βάζουμε το ίδιο ποσό; 
 Ακριβόπουλος :1)Στα τέλη 2 και 5% βλέπουμε προϋπολογισμό 15 εκ. δρχ. 
ενώ  πέρυσι ήταν 30 εκατ. Για ποιο λόγο έχουμε αυτή την απόκλιση; Πως 
δικαιολογείται το γεγονός ότι από τα περσινά 30 εκατ. εισπράχθηκαν μόνο 10; 2)Στο 
Τ.Α.Π. βλέπουμε προϋπολογισμό 70 εκ. ενώ πέρυσι ήταν 82 εκ. Πάλι έχουμε 
απόκλιση, γιατί; 3)Τα παρκόμετρα πέρυσι ήταν 30 εκ. φέτος είναι 22. Είχαμε 
απόκλιση και στην είσπραξη. 
4)Στα έξοδα και στους Κ.Α. που αφορούν τις αμοιβές προσωπικού υπάρχουν τα ίδια 
ποσά που είχαν προβλεφθεί  και το 1999. Πως εξηγείτε το γεγονός ότι είναι 
ταυτόσημα τα ποσά; 
5)Οι δαπάνες που αφορούν τα εγκαίνια του συνεδριακού και διαφόρων πολιτιστικών 
εκδηλώσεων είναι 17 εκ. δρχ. Πόσα απ΄αυτά έχουν καταβληθεί; 
 Κουκουρδής :1)Το 2000 δεν θα γίνει αγροτική οδοποιϊα; 2) Τι ποσό 
μεταφέρθηκε  από το Τ.Π.1999 στο Τ.Π. του 2000; 3)Τα 700 εκ. στο σχέδιο πόλης τι 
αφορούν; 
 Τσαμήτρου:1)Για τα νεκροταφεία προβλέπονται έσοδα 58 εκ. και έξοδα 24 
εκ. Στον προϋπολογισμό του 1999 είχαμε έσοδα  74 εκ. και έξοδα 15 εκ. Γιατί αυτές 
οι διαφορές; 
2)Τι ποσά εισπράχθηκαν από τα ενοίκια της επιχείρησης μαρμάρων  και από την 
Κοινοπραξία που έκανε  η Κοινότητα Αγ.Βαρβάρας με το σκυρόδεμα; 
3)Πόσες δόσεις οφείλουμε ακόμη στο Τ.Π. & Δ. για τα μάρμαρα; Στον ΚΑ  163.9 
"επιστροφή χρημάτων" στον προϋπολογισμό του 1999  υπήρχε ποσό 236 εκ. κι αν 
προσθέσουμε τη φετινή δόση 50 εκ., φθάνουμε σ' ένα τελικό ποσό 286 εκ. Γιατί δεν 
εμφανίζεται στον προϋπολογισμό του 2000; Δεν θα τα εισπράξουμε τα χρήματα αυτά 
από την επιχείρηση μαρμάρων; 
4)Στην οδοποιϊα α)περιλαμβάνεται το έργο "κατασκευή κόμβου Καραϊσκάκη-
Μ.Μπότσαρη-Λ.Στρατού" .Υπάρχει κάποια μελέτη; Τι θα γίνει σ' αυτούς τους 2 
κόμβους; β)Στο 16  υπάρχει "Διανοίξεις-κρασπεδώσεις επεκτάσεων". Σε ποιες 
περιοχές θα  γίνουν αυτά τα έργα; γ)Στο 42 αναφέρεται το έργο "Σύνδεση οικισμού 
Ξηρολιβάδου-Κουμαριάς με δρόμο προς Βέροια".Τι έργο θα γίνει εκεί; 
 Δήμαρχος :Ότι αφορά την εκτέλεση  του προϋπολογισμού του 1999, δεν έχω 
τη δυνατότητα να σας  απαντήσω. Όταν ολοκληρωθεί η εκτέλεση του 
προϋπολογισμού θα τα δούμε. 
 Κε Γεωργιάδη α)στον ΚΑ 131.9 είναι : 1)Το υπόλοιπο της σύμβασης από το 
συνεδριακό κέντρο 2)178 εκ. από το ΥΠΕΧΩΔΕ (προγραμματική σύμβαση). 3)31 εκ. 
από το Υπουργείο  Γεωργίας (για τη βελτίωση βοσκοτόπων).4)189 εκ. από την 
Ευρωπαϊκή Ένωση για το κτίριο των Βλάχων. 5)1.373 εκ. από τη Γ.Γ.Α..6)76 εκ. από 
το ΕΑΠΤΑ για το κτίριο των Ποντίων.7)100 εκ. από το Υπ.Παιδείας. 8)25 εκ. από το 



Υπουργείο Μεταφορών (προγραμματική σύμβαση για το πάρκο  κυκλοφοριακής 
αγωγής) .9)1.335 εκ. από το ΕΑΠΤΑ. 10)Από το ΥΜΑΘ 17 εκ., 10 εκ. & 7 εκ. Τα 7 
ήταν για την Καστανιά. 11)850 εκ. που αφορούν τη δυτική παράκαμψη. 12)Από το 
πρόγραμμα LIDER  40 εκ. 13) Από το ΤΑΣΕ 97 εκ.  
β)Στον ΚΑ 211.1 για τα τέλη καθαριότητας υπολογίσαμε 170 εκ. και  εισπράξαμε 
76.Προϋπολογίζουμε 150 εκ. γιατί έχουμε μία  αύξηση στα τέλη. Θα δούμε μέσα στο 
2000 αν θα τα εισπράξουμε. 
γ)Σ΄ότι αφορά την Μητρόπολη της Μακεδονίας. Το πρόγραμμα είναι με 
προγραμματική σύμβαση  την οποία υπογράψαμε με τη Γ.Γ. Ερευνας και 
τεχνολογίας. Το 1999 είχαμε αυτή τη συμβατική υποχρέωση. Για το 2000, που θα 
ολοκληρωθεί το πρόγραμμα, τα 18.097.500 δρχ. είναι  χρηματοδότηση από τα ίδια 
έσοδα του Δήμου και 15.380.500 είναι από την Ευρωπαϊκή Ένωση. 
δ)Από το ΕΛΓΑ θα πάρουμε 1.335.000 δρχ. 
ε)Στον ΚΑ 212.9 προβλέπουμε αυτό το ποσό γιατί αυτά αντέχουν τα οικονομικά του 
Δήμου. 
 Κε Ακριβόπουλε, 1)Στον  ΚΑ 036.9 πέρυσι  είχαμε  προϋπολογίσει 30 εκ.. 
Είδαμε ότι δεν εισπράττονται,  γι'  αυτό φέτος βάλαμε 15 εκ. 
 2)Για το Τ.Α.Π. Στη ΔΕΗ δεν ξεχωρίζουν λογιστικά. Με την τελευταία δόση 
θα γίνει εξισορρόπηση και θα πάει ότι αντιστοιχεί στον κωδικό του ΤΑΠ.Μειώσαμε 
τα 82 εκ. έτσι ώστε να ανταποκρίνονται στην  πραγματικότητα. 
 Όσο μικρότερες αποκλίσεις θα έχουμε στο τέλος της χρονιάς, τόσο πιο σωστοί 
κι αξιόπιστοι θα είμαστε. 
 3)Για τα παρκόμετρα, ελπίζω ότι θα φτάσουν 22 εκ. μέχρι 31/12 . Γι αυτό 
προϋπολογίσαμε φέτος χαμηλότερο ύψος. Επίσης καταργήθηκαν τα παρκόμετρα 
στην Μητροπόλεως. 
 4)Στον ΚΑ 012.9 προβλέπουμε για τους 2 νομικούς συμβούλους για τους 3 
ειδικούς συνεργάτες κι έναν ειδικό γραμματέα. Η υπηρεσία υπολογίζει ότι αυτό το 
ποσό πρέπει  να είναι 22 εκ. δρχ. 
 5)Για τις αποδοχές των τακτικών υπαλλήλων. Με βάση το ποσό που έχει 
απορροφηθεί μέχρι 31/10 η υπηρεσία  έκανε πρόβλεψη, ότι χρειάζονται 451 εκ. Αν 
μέσα στο 2000 έρθουν και 2 καινούργιοι υπάλληλοι είναι προφανές ότι το ποσό θα 
τροποποιηθεί. 
 Κε Κουκουρδή 1)Έχουμε για αγροτική οδοποιϊα  αγροκτημάτων Βέροιας-
Αγ.Βαρβάρας-Μέσης 23  εκ. δρχ. Το δικό σας Δ.Δ πρότεινε για αγροτική  οδοποιϊα; 
Δεν προτείνατε από τη δική σας πίστωση. Η Αγ.Βαρβάρα πρότεινε από τη δική της 
πίστωση 10 εκ. δρχ., γι αυτό μπαίνει. 
 Ποτουρίδης :Στο τεχνικό πρόγραμμα μεταφέρθηκαν α)Όλα τα έργα του 
ΤΑΣΕ, που δεν είχαν χρηματοδότηση.β)2 μεγάλα έργα που ήρθαν τελευταία με 
επιχορήγηση από το Υ.Μ.Α.Θ. γ)Η προγραμματική σύμβαση που δεν υπογράφηκε 
ακόμη με το Υπουργείο Μεταφορών για το πάρκο κυκλοφοριακής αγωγής. 
δ)Βρίσκονται σε εξέλιξη μια σειρά έργα που θα 'ρθουν με τροποποίηση τεχνικού 
προγράμματος. 
 Δήμαρχος :Στα 700 εκ. του σχεδίου πόλης περιλαμβάνονται και τα χρήματα 
των δανείων που θα γίνουν για τις απαλλοτριώσεις. 
 Κα Τσαμήτρου . Σ'ότι αφορά τα νεκροταφεία, ότι ενέργειες χρειάζονται να 
γίνουν, γίνονται  προς την κατεύθυνση αυτή.     
 Το 1999 ήταν η τελευταία χρονιά που καταβάλαμε  τοκοχρεολυτική δόση για 
τα μάρμαρα.  



 Σ΄ότι αφορά το ενοίκιο των μαρμάρων, δεν είμαι σε θέση να σας πω, πόσες 
δόσεις έχουν καταβληθεί. Στο τέλος της  χρονιάς  που θα έχουμε τον απολογισμό θα 
μπορέσετε να δείτε. 

Στον ΚΑ 163.9 δεν περιλαμβάνονται τα χρήματα αυτά, για να μην έχουμε 
έναν εικονικό προϋπολογισμό.  Δεν τα προϋπολογίζουμε γιατί δεν πρόκειται να τα  
εισπράξουμε και δεν θέλουμε να έχουμε πλασματικούς προϋπολογισμούς. 
Παλαιότερα το κάναμε για να μπορούσαμε να ισοσκελίσουμε. 

Όσον αφορά τους κόμβους. 
Δεν υπάρχει μελέτη. Υπάρχει όμως μία καταρχήν  πρόβλεψη για το  πόσο 

μπορεί  να είναι το είδος των παρεμβάσεων που σκέφτεται να κάνει εκεί η τεχνική 
υπηρεσία.Αυτό θ' αποτυπωθεί μετά με τη μελέτη που θα ΄ρθει  για να εγκριθεί. 

Οι κρασπεδώσεις θα γίνουν όπου είμαστε ελεύθεροι να μπούμε. Αυτό θα το 
δει στη συνέχεια η τεχνική υπηρεσία. 

Σύνδεση Κουμαριάς-Ξηρολιβάδου. Δεν είμαι υπέρ να δίνονται χρήματα για 
ασφαλτοστρώσεις πριν περάσουν  τα έργα υποδομής (ύδρευση-αποχέτευση).Πρέπει 
όμως να γίνουν ασφαλτοστρώσεις επειδή υπάρχουν 2  πιεστικά ζητήματα.1)Στην 
Κοινότητα Κουμαριάς για τον περιφερειακό δρόμο περίπου 19 εκ. δρχ. 2)Στο 
Ξηρολίβαδο έναν περιφερειακό προς τον Προφ. Ηλία. Βάλαμε ένα συνολικό ποσό 
περίπου 30 εκ. δρχ. 

Αν δεν μπει ως σύνδεση ενός δρόμου με τον δρόμο που ενώνει τον οικισμό με 
την έδρα του Δήμου, δεν μπορεί  αν είναι επιλέξιμο στο ΕΠΤΑ.Εδώ ο περιφερειακός 
συνδέεται με τον δρόμο και θα ενωθεί με τον δρόμο που πάει προς τη Βέροια. 

Πρόεδρος :Υπάρχουν τοποθετήσεις; 
Σκουμπόπουλος :Συζητάμε σήμερα το σοβαρότερο θέμα του Δήμου. Δεν είχα 

την απαίτηση ν'απαντήσει ο κ. Δήμαρχος  στις εξειδικευμένες ερωτήσεις που κάναμε. 
Είχα όμως την απαίτηση  να ξέρει τα συγκεντρωτικά νούμερα για το 1999 και το 
2000. Είχα την απαίτηση να ξέρει ποια έργα του 1999, δεν εκτελέστηκαν, δεν 
μπορούν να  εκτελεστούν και ξαναγράφονται για άλλη μία  φορά, στο τεχνικό 
πρόγραμμα του 2000. 

Το 1999 ψηφίσαμε προϋπολογισμό ύψους 5,720 δις κι έφτασε στο τέλος στα 6 
δις, τεχνικό πρόγραμμα 3 δις και έφτασε στα 3,5 δις.Ξέρετε απ'  αυτό το πρόγραμμα 
τι υλοποιήθηκε στη χρονιά; 1,900 δις και απ' αυτά το 1,200 ήταν του συνεδριακού 
κέντρου. Ο Δήμος εκτέλεσε έργο 600 εκ δρχ. 

Για να δούμε ποια από τα έργα του 1999 δεν εκτελέστηκαν και γιατί; Τι έγινε 
με την προμήθεια της αυτοκινούμενης σκούπας; Με την  προμήθεια ενός 
καλαθοφόρου οχήματος; Με τη  διαμόρφωση του πάρκου της Ράχης; Με  αρκετές 
ποτίστρες, που δεν εκτελέστηκαν το 1999  και τις ξαναγράφουμε το 2000; Με την 
ανακαίνιση της αίθουσας τελετών; Με την κατασκευή τοιχίου στο δρόμο Παναγίας 
Σουμελά; Τι έγινε με το ΤΑΣΕ; Το ΤΑΣΕ έχει καταργηθεί και δεν περιμένουμε 
κανένα νούμερο. Τι έγινε με την ανάπλαση, συντήρηση του αρχοντικού Αναστασίου 
και πόσα χρήματα απορροφήθηκαν; Με την ολοκλήρωση του κλειστού 
γυμναστηρίου; Θα παίρναμε τα χρήματα από την Γ.Γ και τώρα θα τα πάρουμε από 
αλλού.Τι έγινε με το εκθεσιακό κέντρο Ποντιακού Ελληνισμού; Τι έγινε με τη 
σύνταξη κυκλοφοριακής μελέτης; Όλα αυτά τα νούμερα γράφονται  και φουσκώνει 
το τεχνικό πρόγραμμα και πανηγυρίζουμε. Αυτό ήταν το τεχνικό πρόγραμμα που δεν 
υλοποιήθηκε. 

Ποιος δεν θα εντυπωσιαστεί όταν διαβάσει στον τοπικό τύπο ότι ο 
προϋπολογισμός  του Δήμου είναι 7 δις; Ποιος όμως θα πει στους συμπολίτες μας ότι 
τα 2 δις, ήταν έργα του 1999 και δεν έγιναν;  



Αυτός ο προϋπολογισμός είναι άκρως διαχειριστικός, φορομπηχτικός  και  
ανελαστικός. Είναι γιατί διογκώθηκαν υπέρμετρα  οι δαπάνες. Από τα 7 δις τα 2,5 δις 
είναι από πόρους του Δήμου. 1,5 δις από ίδια έσοδα  και 1 δις από την τακτική 
οικονομική ενίσχυση. Αν δεν είχαμε άλλους πόρους, ο Δήμος δεν είχε καμία 
δυνατότητα να κάνει ούτε μισό έργο. 

Είναι φορομπηχτικός γιατί ενώ ο πληθωρισμός τρέχει  2,5 % εσείς επιβάλλετε 
τέλη στους συμπολίτες μας από 5 ως 500%. 

Είναι αντιαναπτυξιακός . Ποια μεγάλα έργα γίνονται στην πόλη μας; Πολλά 
μικρά έργα χωρίς στόχους. 

Είναι πλασματικός. Οι απαντήσεις που μας έδωσε ο κ. Δήμαρχος ήταν όλες 
λάθος. 

Ο προϋπολογισμός πρέπει να διακρίνεται για τη διαφάνειά του και να είναι 
ακριβής. Τον προϋπολογισμό τον συντάσσει η ΔΕ. Δεν είναι δίκαιος ο 
προϋπολογισμός. Δεν υπάρχει ισομερής κατανομή κέντρου- περιφέρειας-πόλης και 
οικισμών. Να υπάρχει ιεράρχηση στόχων. 

Το τεχνικό πρόγραμμα έχει από έσοδα του Δήμου 199 εκ., ΣΑΤΑ 382 εκ., 
ΕΠΤΑ 1335, 850 εκ., από την περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας, 905 εκ. από 
επιχορηγήσεις Υπουργείων, 700 εκ. από δάνεια. Μα ακόμα δεν έχουν συναφθεί γιατί 
τα γράφουμε;  

Για να δούμε τα μεγάλα λόγια που έλεγε ο κ. Δήμαρχος ότι δηλ. θα ρίξουμε το 
βάρος στην ανάπτυξη στα χωριά. Από τα 4,5 δις στο τεχνικό πρόγραμμα δόθηκαν 500 
εκ. στα 13 χωριά. 

Αυτή είναι  η κατανομή των πόρων. 
Ποια ήταν η ιεράρχηση των στόχων που κάναμε; Κάθε χρόνο δυστυχώς 

επαναλαμβάνουμε έργα που δεν μπορούμε να εκτελέσουμε. Πως απαντούμε στους 
συνδημότες μας για το Δημαρχείο; Πάνω από 7 χρόνια γράφεται το κτίριο ΚΑΠΠΟΥ 
στο τεχνικό πρόγραμμα, έχει ξεπεράσει τα 700 εκ. Ας πάρουν τους απολογισμούς του 
Δήμου όλων των ετών και να δουν πόσο στοίχισε αυτό το κτίριο. 

Ποια διάνοιξη μεγάλου δρόμου κάναμε μέσα στην πόλη; Γιατί σταμάτησε η 
Ακροπόλεως  στη μέση; 

Τι μέτρα πήραμε για την προστασία του περιβάλλοντος; Τι κάναμε για την 
ανάπτυξη του πρασίνου; Τι κάναμε για τη μεταφορά των νεκροταφείων; Γιατί τα 
έργα του  Τριποτάμου γράφονται για τρίτη φορά στον προϋπολογισμό; Τι κάναμε για 
την κυκλοφοριακή μελέτη;Τι κάναμε για τον ΧΥΤΑ; 

Δεν γίνεται ορθολογικός προγραμματισμός εσόδων και εξόδων. Χρήματα που 
εισπράττονται από άλλους σκοπούς τα διαθέτουμε αλλού. 

Για τα νεκροταφεία εισπράξαμε 75 εκ. και διαθέσαμε 15. 
Ποιος είναι ο κοινωνικός χαρακτήρας του προϋπολογισμού; Τι κονδύλια 

διαθέτουμε στη νεολαία; Πως απαντάμε στην ανεργία και στην μάστιγα της εποχής, 
τα ναρκωτικά.; 

Τι έγινε η χορωδία ; Ισχύει ή καταργήθηκε; 
Διαφωνούμε με τα 4 έργα που θα κάνει "Ο Ήφαιστος" και γι αυτό δεν θα 

ψηφίσουμε τον προϋπολογισμό του Ηφαίστου και τον προϋπολογισμό του κέντρου 
πρωτοβουλιών. Ο "Ηφαιστος" περάτωσε τις εργασίες του Αν θέλουμε να τον 
κρατήσουμε, να τον κρατήσουμε μόνο για σύνταξη μελετών. 

Γεωργιάδης :Τον Απρίλιο του 1999 μας είχατε πει ότι από το ΕΠΤΑ θα 
πάρουμε ένα ποσό 4,5 δις. Σήμερα βλέπω ότι έχτε πέσει πολύ κάτω από τα 3 δις. 
Αυτή είναι υποχώρηση που θυμίζει Ευρωπαϊκό Κράτος. 



Ποια έργα προτείναμε και ποια βάλατε; Κανένα έργο απ' αυτά που προτείναμε 
δεν μπήκε μέσα. Δεν δίνετε την πρέπουσα σημασία σε ότι λέμε ή μας αγνοείτε  
εντελώς. 

Προϋπολογισμός 7 δις και δίνετε 2 εκ. στους φτωχούς; Τι κάνατε για τους 
ζητιάνους; Τι κάνατε για τα ορφανά Φουτσιτζόγλου; 

Λέτε "Βέροια Μητρόπολη της Μακεδονίας", δώστε στους φτωχούς. 
Ακριβόπουλος :Πιστεύω ότι ένας προϋπολογισμός πρέπει να είναι πιο 

διαφανής, και να έχει ιεράρχηση στόχων. 
Άκουσα με έκπληξη τον κ. Δήμαρχο να λέει ότι είχαμε προϋπολογίσει 30 εκ. 

και εισπράξαμε 10. Άρα τώρα  βάζουμε 15 εκ., για το 2 και 5%, για να μην μας λέτε 
πλασματικούς. Στην ουσία αποδέχθηκε την πλασματικότητα του περσινού 
προϋπολογισμού. 

Στη συνεδρίαση για το ΕΠΤΑ όταν ρώτησα ότι "Αν δεν πάρουμε τα 5 δις, δεν 
πρέπει να προτάξουμε τα σημαντικότερα έργα, για ν'΄αποφύγουμε τις εντυπώσεις; " 
Μου απάντησε ότι "προτείνουμε έργα 7,5 δις και δεν θα πάρουμε ούτε τα 5,5". Αυτό 
είναι ιεράρχηση στόχων. 

Τι μπορεί να με πείσει ότι ο προϋπολογισμός του 2000 δεν θα είναι στην ίδια 
βάση με το 1999; Οι πράξεις σας αυτό δείχνουν. Επειδή έχουμε κατηγορηθεί ότι δεν 
κάνουμε προτάσεις, ενώ κάνουμε πολλές, θα σας κατηγορήσω για μικροψυχία.Το 
κυνοκομείο ήταν δική μας πρόταση και καλώς την δεχθήκατε. 

Ενας προϋπολογισμός πρέπει να διακρίνεται για τη μεγαλοψυχία του. Αυτός 
δεν διακρίνεται ,γιατί καμία πρόταση δεν πέρασε σ' αυτόν τον προϋπολογισμό. 

Εγώ αρνούμαι να τον ψηφίσω, τον χαρακτηρίζω πλασματικό, μη ρεαλιστικό 
και μικρόψυχο. 

Κουκουρδής :Για την "Αγροτική οδοποιϊα" επειδή έγινε κάποια παρανόηση 
και δεν προτείναμε  για το Δ.Δ , Ασωμάτων, προτείνω να βάλουμε ένα ποσό. Αν δεν 
γίνεται να κόψουμε από ένα έργο κάποιο μικρό ποσό.  

Δήμαρχος : Αυτή την στιγμή δεν μπορεί να γίνει, θα το δούμε στην πορεία. 
Κουκουρδής :Για τα νεκροταφεία έχω έγγραφο από τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο 

που μας ρωτούσε τι εργασίες θέλουμε να κάνουμε για το 1999 και δεν βάλαμε κάποια 
πρόταση για το 2000. 

Εγώ θα ψηφίσω το τεχνικό πρόγραμμα του 2000 για τα Δ.Δ γιατί έγινε από τις 
προτάσεις των Τ.Σ.Βέβαια υπήρξαν αντιρρήσεις από μέρους μου για τον τρόπο 
κατανομής των ποσών. 

Τσαμήτρου: Θεωρώ απαράδεκτο να επιβάλουμε υπέρογκα ποσά στους 
συνδημότες μας για αγορά τάφων και τα χρήματα αυτά, αντί να  τα διαθέσουμε για το 
σκοπό που εισπράχθηκαν, να διατίθενται για γενικά έξοδα του Δήμου. 

Η εισφορά που εισπράτεται από τις επεκτάσεις  του σχεδίου πόλης δεν 
διατίθεται για έργα ίδιες περιοχές. Έχουν εισπραχθεί ποσά από άλλες περιοχές αλλά 
δεν προβλέπεται να γίνει κανένα έργο. 

Έχω να κάνω τις παρατηρήσεις: 
1)Γίνεται κατάτμηση ομοειδών έργων σε μικρά έργα ενώ αυτό απαγορεύεται 

από το νόμο.2)Εκτελούνται όλα τα έργα του Δήμου με αυτεπιστασία. Τα έργα πρέπει 
να γίνονται ανάλογα με τη φύση τους και με την υποδομή  του Δήμου. 

Δεν θα εγκρίνω τον προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα διότι θεωρώ 
ότι δεν έγινε δίκαιη κατανομή των πόρων ανάμεσα στην πόλη, στους οικισμούς και 
στα ΔΔ. 

Προτείνω τα χρήματα από εκεί που εισπράττονται εκεί ν΄αποδίδονται. 



Ποτουρίδης :Το σημαντικό του θέματος  είναι ότι εξασφαλίσαμε πιστώσεις 
για τον καινούργιο προϋπολογισμό. Οι πιστώσεις αυτές είναι πραγματικές. Είναι 
σημαντικό ότι τα ποσά κάθε χρόνο αυξάνονται. Φθάσαμε στα 7 δις. 

Ο προϋπολογισμός ήρθε έγκαιρα φέτος ενώ πέρυσι είχαμε σημαντική 
καθυστέρηση. 

Στη σύνταξη του τεχνικού προγράμματος αποδεχθήκαμε  άκριτα τις προτάσεις 
των ΔΔ και των ΣΣ, στο ύψος των δαπανών που καθορίστηκαν με απόφαση του ΔΣ. 
Αυτό δείχνει τη δημοκρατικότητά μας. 

Το τεχνικό πρόγραμμα προτείνει αιτήματα φορέων και πολιτών. Ίσως είναι 
από τις λίγες φορές που συντάσσεται έτσι ένα τεχνικό πρόγραμμα.  

Υπάρχει ένας συνδυασμός τεχνικού προγράμματος, ΕΠΤΑ, περιφερειακού και 
νομαρχιακού προγράμματος. Αν πάνε όλα αυτά καλά  θα δώσουν μία  τεράστια 
ανάπτυξη στην πόλη. 

Το τεχνικό πρόγραμμα αντιμετωπίζει τα ζητήματα α)των σχολείων 
β)διανοίξεις δρόμων γ)κρασπεδώσεις δ)πάρκα και παιδικές χαρές. 

Ο καθένας αντλεί πηγές πληροφόρησης προκειμένου να έρθει στο ΔΣ. 
Ο υπολογιστής μας στον Δήμο μπορεί να τυπώσει το τεχνικό πρόγραμμα και 

στην εκτύπωσή του θα δώσει ποσά που απορροφήθηκαν από διάφορα έργα ή 
μηδενικά. Από εκεί μπορείς να κρίνεις ποια έργα έγιναν και ποια όχι.. 

Για τη σκούπα αναρρόφησης εμείς κινήσαμε διαδικασίες, πήραμε  έγκριση  
απ΄τον ΕΚΠΟΤΑ αλλά υπάρχουν ενστάσεις. 

Για τις ποτίστρες η έγκριση ήρθε τον Οκτώβριο. Ο Νομάρχης έβαλε 
επιλεκτικά στα χωριά τις ποτίστρες. 

Για τα έργα βελτίωσης βοσκοτόπων δόθηκαν κι αυτά επιλεκτικά στα χωριά. 
Ας βλέπουμε και λίγο  μακριά από τα τοπικά μας ενδιαφέροντα. Ας δούμε και 

λίγο ευρύτερα την πόλη. 
Για την ασφαλτόστρωση του δρόμου στα Γιοτζαλίκια.O δρόμος αυτός ήταν 

υφιστάμενος. Ζήτησε ένας ιδιώτης να τον ασφαλτοστρώσει με δικά του έξοδα και τον 
επιτρέψαμε,με την αίρεση ότι μόλις εφαρμοστεί το σχέδιο πόλης, που θα πάει στα 
σωστά του όρια. 

Το ποσό που προβλέπεται για το κτίριο ΚΑΠΠΟΥ  είναι για να φτιάξουμε 
στον Δήμο ένα σύγχρονο αρχείο. 

Κουρουζίδης :Ο  σημερινός προϋπολογισμός έχει όραμα και σχεδιασμό για τη 
νέα χιλιετία. Παλαιότερα συζητούσαμε για προϋπολογισμό 150 εκ. και η 
αντιπολίτευση διαφωνούσε. Σήμερα που ο προϋπολογισμός  είναι 7 δις  βλέπω ότι 
υπάρχουν διαφορετικές απόψεις. Καλό είναι να υπάρχουν αυτές αλλά πρέπει να 
υπάρχουν προτάσεις και αναγνώριση του έργου. Ο προϋπολογισμός δεν μπορεί να 
είναι 100% πραγματικός. Θα έχεις στοιχεία απόκλισης, θα υπάρχουν προβλήματα 
στην εκτέλεση των προϋπολογιστέων έργων και κάποια έργα δεν θα γίνουν. 

Εμείς πρέπει να κρίνουμε αν ο προϋπολογισμός που προτείνεται έχει τη 
θέληση .τη φιλοσοφία και τη δυνατότητα να υλοποιηθεί σε μεγάλο βαθμό. 

Πιστεύω ότι όλοι μας πρέπει να τον ψηφίσουμε  γιατί συμπεριλήφθηκαν όλες 
οι εισηγήσεις των Δ.Δ. Μέσα στην πόλη θα γίνουν όλα τα έργα τα οποία εισηγούνται. 

Και 50% να είναι πλασματικός ο προϋπολογισμός εμένα με ικανοποιεί. Γιατί 
το 1990 ήταν 100 εκ. και με σημερινές τιμές  έπρεπε να ήταν 300 εκ. και είναι 800 εκ. 
Πρέπει όλοι να τον ψηφίσουμε και να κάνουμε κριτική ότι δεν υπάρχει θέληση και 
πρόθεση. 

Ταχματζίδης :Ο προϋπολογισμός είναι ο καθρέφτης που δείχνει τις 
πραγματικές προθέσεις που έχει η δημοτική αρχή. Έχουμε αποδείξει ότι υπάρχει 
πρόταση, υπάρχει όραμα, υπάρχουν θέσεις  για το ζωντάνεμα της τοπικής αγοράς. 



Υπάρχουν θέσεις για μεγαλύτερη διακίνηση υπηρεσιών στην πόλη και μία άποψη για 
την τόνωση  της τοπικής οικονομίας. Υπάρχει μία προσπάθεια μέσα σ΄αυτή την 
αίθουσα  να πνιγούν αυτοί οι αναπτυξιακοί στόχοι, οι ανάγκες και τα οράματα. 
Πιστεύω ότι αυτοί που το κάνουν αυθαιρετούν. 

Αν και τα 7,5 δις του Δήμου πέσουν στην ανεργία και στη νεολαία, θα λυθεί 
το πρόβλημα της ανεργίας; Πιστεύουμε ότι το πρόβλημα αυτό λύνετε μόνο μέσα από 
προτάσεις για ανάπτυξη, μέσα από κατευθύνσεις και έργα που θα δημιουργήσουν 
απασχόληση. 

Είμαι περήφανος  που  έχουμε αποφύγει να εκφυλιστούμε σαν διαχειριστές 
των διάφορων χορηγούμενων κονδυλίων απ ΄όπου κι αν αυτά προέρχονται. Εμείς 
προσπαθούμε αυτά τα κονδύλια και τους πόρους να τους εντάξουμε σε μία προοπτική 
και σε μία πολιτική. Η στάση μας αυτή έχει το πλεονέκτημα της προσαρμογής στον 
ρυθμό εφαρμογής της, στην οικονομική και κοινωνική συγκυρία και κατάσταση. Το 
πλεονέκτημα αυτό αποκτήθηκε γιατί έχουμε σταθμίσει όλες τις προτάσεις, τις 
προτεραιότητες, τις συνθήκες και αναλύσαμε σωστά τις δυνατότητες που έχουμε σαν 
Δήμος. 

Πιστεύω ότι η κριτική που ακούστηκε δεν έχει καμιά ελπίδα να πείσει τον 
κόσμο και ν΄ανακόψει την πορεία. 

Κανένας προϋπολογισμός δεν μπορεί να πετύχει και  να προάγει τα 
συμφέροντα του Δήμου αν δεν έχει την μεγαλύτερη κοινωνική συναίνεση. Τ' 
αποτελέσματα των εκλογών είναι πρόσφατα και δείχνουν ότι υπάρχει συναίνεση. 

Με μια ματιά στον προϋπολογισμό και σε προηγούμενες αποφάσεις θα δει 
κανείς ότι στην προσπάθεια για το στρώσιμο  των οικονομικών στον Δήμο υπάρχει 
κατεύθυνση. Θα δει πως πρέπει να διαμορφωθεί και ν'αναπτυχθεί ο Δήμος. 

Ο προϋπολογισμός δεν καταρτίζεται στο κενό αλλά σ΄ένα δεδομένο, από πριν, 
έδαφος. Προσπαθήσαμε αυτό το έδαφος να μπορέσει να προωθήσει και να προάγει τα 
συμφέροντα του Δήμου. 

Μπορεί να υπάρχουν ατέλειες και ελλείψεις αλλά η σημερινή διαδικασία 
δείχνει ότι υπάρχει πρόταση, σωστή διαχείριση, διαφάνεια και αξιοπιστία σ΄αυτή τη 
δημοτική αρχή. 

Πρόεδρος :Ορίστε δευτερολογίες. 
Σκουμπόπουλος :Πόσο χρόνο έχουμε κε πρόεδρε; 
Πρόεδρος :Πέντε λεπτά. 
Σκουμπόπουλος :Πότε κε Δήμαρχε σέβεστε τις αποφάσεις του ΔΣ και τις 

εκτελείτε; Κάναμε τις προτάσεις όλοι μας. 37 έργα προτείνατε εσείς και 10 εμείς. 
Κανένα από τα έργα που προτείναμε δεν μπήκε. Πότε είστε διεκδικητικοί και 
αγωνίζεστε για την πόλη και πότε όχι; 

Τον Απρίλιο λέγατε ότι δεν υποχωρείτε με τίποτα και υποχωρήσατε στα 2,700 
δις. Γιατί; Διαφωνούμε στο μοίρασμα, δεν το πιστεύουμε και γι΄αυτό δεν το 
ψηφίζουμε. 

Γεωργιάδης Χρ.:Δεν μίλησα με αγένεια σε κανέναν συνάδελφο εδώ μέσα. Θα 
ήταν τόσο κακό να φτιάχνατε έναν ξενώνα για φτωχούς; Αν δεν μπορείτε, πείτε μου 
γιατί; 

Όταν μιλάμε στο μικρόφωνο πρέπει να πείθουμε πρώτα τον εαυτό μας, μ΄αυτά 
που λέμε και μετά τους άλλους. 

Ακριβόπουλος :Ο κ. Ταχματζίδης είπε  ότι αυθαιρετούμε μιλώντας για 
κωδικούς. Δε νομίζω ότι αυθαιρετούμε, για το λόγο ότι μας έταξε εδώ ο  λαός της 
Βέροιας  για να κάνουμε έλεγχο. Αυτή είναι η αποστολή μας. Αν δεν το κάνουμε 
αυτό, τότε θ' αυθαιρετήσουμε. 



Ο κ.Ποτουρίδης πολλές φορές λεει στην αίθουσα, ότι για την καθυστέρηση 
ξέρετε ποιος ευθύνεται. Για την καθυστέρηση της σύνταξης του προηγούμενου 
προϋπολογισμού ευθύνεστε εσείς. Το ότι εμείς ασκήσαμε έφεση στην "Λαϊκή 
ετυμηγορία της 11ης Οκτωβρίου" ήταν νόμιμο δικαίωμά μας και αποδεχθήκαμε  την 
απόφαση του δικαστηρίου. Δεν κάναμε τίποτα παράνομο. 

Εσείς εμφανίζετε εδώ ότι ο Δήμος, από τη στιγμή που δεν εγκαταστάθηκε η 
νέα δημοτική αρχή στις 1-1-1999, είχε πάψει να λειτουργεί. Αυτό δεν συνέβαινε γιατί 
ο Δήμος λειτουργούσε. Το ότι εσείς δεν ήσασταν έτοιμοι, αυτό δεν είναι ευθύνη δική 
μας. 

Ποτουρίδης :Στην πρωτομιλία του κ.Σκουμπόπουλος χαρακτήρισε ότι 
σκόπιμα  καταφέρθηκα εναντίον του Νομάρχη γιατί δεν μας δίνει τα χρήματα για τα 
σχολεία. 

Υπάρχει έγγραφο του Δήμου προς τον κ. Νομάρχη. Γιατί δεν μας απάντησε 
ότι καταργήθηκε το ΤΑΣΕ; Το ΤΑΣΕ έγινε ΣΑΕ, άλλαξε επωνυμία. Στην ουσία τα 
χρήματα για τα σχολεία έρχονται όπως ερχόταν. Να μας πουν που δίνονται τα 
χρήματα. 

Εκεί που είμαστε διεκδικητικοί κάποιοι μας βάζουν φρένο και μας 
κατηγορούν. Όταν ήρθαν κάποια χρήματα και συζητούσαμε για την αποδοχή τους, 
καταγγελθήκαμε δημοσίως γιατί φέραμε αυτά τα χρήματα στο Δήμο Βέροιας. 

Κάποιοι έχουν ταυτιστεί με τη Νομ/κη Αυτ/ση. 
Έχετε προτάσεις; Καλέστε τες. Κάναμε έργο; Αναγνωρίστε το. Κάποιοι δεν 

θέλουν να ψηφίσουν το τεχνικό πρόγραμμα, δεν θέλουν να γίνουν συμμέτοχοι στην 
ανάπτυξη της πόλης.  

Κουρουζίδης :Περίμενα από την αντιπολίτευση να βάλει θέμα για την 
είσπραξη των εσόδων. Βλέπω ότι ο ρόλος της αντιπολίτευσης στο σημερινό ΔΣ είναι: 
ότι καλό γίνεται το μηδενίζουμε και ότι μικρό λάθος γίνεται το μεγαλώνουμε. Έτσι 
δεν πάμε μπροστά. 

Πρέπει να προσέξουμε ο καθένας, τους ρόλους μας. Ετσι θα βοηθήσουμε όλοι 
μας, να πάει καλά ο Δήμος. 

Δήμαρχος :Στον κ. Σκουμπόπουλο δεν χρειάζεται ν'απαντήσω γιατί τα 
νούμερα τα βλέπουμε. 

Φέτος πήγαμε καλά οικονομικά και δεν έχουμε πρόβλημα, γιατί κάναμε 
οικονομία και γιατί εντατικοποιήσαμε ορισμένες πηγές εσόδων.Είναι η πρώτη φορά 
που ξεκινάμε τον προϋπολογισμό χωρίς να φαίνεται  παθητικό. Εμένα αυτό με κάνει 
περήφανο για τις υπηρεσίες του Δήμου. 

500 εκ. σ΄ένα χρόνο για τα Δ.Δ; Αυτά τα χρήματα έκαναν 10 χρόνια να τα 
πάρουν τα ΔΔ. 

Αν θέλαμε να εντυπωσιάσουμε τον κόσμο θα ήταν εύκολο, αλλά δεν είναι 
αυτός ο στόχος. 

Ο προϋπολογισμός είναι αναπτυξιακός. 
Εδώ φαίνεται ότι υπάρχει μία αγωνία, για το αν πετύχουμε. Εγώ πάντα στους 

απολογισμούς της δημοτικής αρχής συνήθιζα να λέω ότι αυτό το έργο είναι συνολικά 
του ΔΣ. Υπήρχε ένα άλλο κλίμα συνεργασίας. Στον φετινό απολογισμό θα πω ότι η 
αντιπολίτευση όχι δεν βοήθησε αλλά ήταν αρνητική. Αυτό διακρίνεται, ότι υπάρχει 
μία άρνηση και μία αγωνία μην πετύχουμε κάτι. Αν πετύχουμε κάτι θα μείνει στην 
πόλη. 

Αν έχετε διαφωνίες σε κάποια θέματα καταψηφίστε τα. Δεν μπορείτε να 
αρνηθείτε όμως ορισμένα κονδύλια του προϋπολογισμού. Δεν θα πληρωθεί το 
προσωπικό; 



Έγινε ένα τεχνικό πρόγραμμα στα ΣΣ και στα ΔΔ με απόλυτη αποδοχή των 
προτάσεων. Ούτε αυτή την ετυμηγορία, των δημοκρατικά αιρετών οργάνων της 
συνοικίας και της περιφέρειας σέβεστε; 

Πρόεδρος :Περαιώθει η συζήτηση. 
   Πρόεδρος: Υπάρχουν τρεις προτάσεις. Η μία της καταψήφισης του Τεχνικού 
Προγράμματος, η δεύτερη για υπερψήφισή του, όπως συμπληρώθηκε με την πρόταση 
του Δημάρχου και η τρίτη για έγκριση των έργων που αναφέρονται στα Δ.Δ.. 
 Πρόεδρος: Ποιοι καταψηφίζουν το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή. 
 Πρόεδρος: Ποιοι ψηφίζουν το τεχνικό πρόγραμμα σ’ ότι αφορά τις δαπάνες 
που έχουν σχέση με τα Δ.Δ.; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Ε. Κουκουρδής. 
 Ο δημαρχιακός πάρεδρος ψήφισε τις δαπάνες του Τ.Π. που αφορούν το Δ.Δ. 
Άμμου.  
 Πρόεδρος: Ποιοι ψηφίζουν το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου, έτους 2000, 
όπως αυτό έχει κατατεθεί και συμπληρωθεί με την πρόταση του Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 

Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. 
Πέτκος, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Γ. Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Γ. Μανακούλης. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το σχέδιο εκτελεστέων έργων έτους 2000. 
2.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 265 του ΔΚΚ (ΠΔ 410/95). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Καταρτίζει το τεχνικό πρόγραμμα εκτελεστέων έργων του Δήμου Βέροιας 
έτους 2000, ως εξής: 

 ΤΕΧΝΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΕΚΤΕΛΕΣΤΕΩΝ ΕΡΓΩΝ  
 ΕΤΟΥΣ 2000   

 
 

Α/Α 

 
 
ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ-ΕΙΔΟΣ ΕΡΓΟΥ 

ΠΡΟΫΠ/ΣΑ 
ΔΑΠΑΝΗ ΚΑΤΑ 
ΠΡΟΣΕΓΓΙΣΗ 

ΠΗΓΗ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ 

  Α'ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑ   

1. Διαμόρφωση χώρου και ταφή απορριμμάτων 2.500.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
2. Διαμόρφωση χώρου για εγκατάσταση κυνοκομείου 20.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
 ΣΥΝΟΛΟ 22.500.000  
    
 Β' ΥΔΡΕΥΣΗ   

1. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης – αποχέτευσης 
Αγ.Βαρβάρας 

600.000 ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 



 
2. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης – αποχέτευσης 

Αμμου 
300.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

3. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης – αποχέτευσης 
Ασωμάτων 

700.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

4. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης – αποχέτευσης 
Γεωργιανών 

600.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

5. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης – αποχέτευσης Ράχης 700.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
6. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης – αποχέτευσης 

Κουμαριάς 
600.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

7. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης – αποχέτευσης 
Σελίου 

1.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

8. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης – αποχέτευσης 
Καστανιάς 

1.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

9. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης – αποχέτευσης 
Τριποτάμου 

900.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

10. Συντήρηση εξωτερικών και εσωτερικών δικτύων 
Δ.Δ. 

5.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

11. Συντήρηση υδραγωγείων Δ.Δ. 4.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
12. Συντήρηση δικτύου ύδρευσης αποχέτευσης 

Ξηρολιβάδου 
500.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

 ΣΥΝΟΛΟ 15.900.000  
    
 Γ' ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ   

1. Συντήρηση και επισκευή δικτύων φωτισμού πόλεως 
και Συν/σμών 

6.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

2. Συντήρηση και επισκευή φωτισμού πάρκων και 
παιδικών χαρών 

3.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

3. Μικροεπεκτάσεις δικτύου φωτισμού και 
μετατοπίσεις στύλων 

8.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

4. Αντικατάσταση κοινόχρηστου φωτισμού Δήμου 8.000.000 ΣΑΤΑ 
5. Κατασκευή εορταστικού φωτισμού πόλης 4.000.000 ΣΑΤΑ 
6. Κατασκευή εορταστικού φωτισμού 

Δημ.Διαμερισμάτων 
 

4.000.000 
 
ΣΑΤΑ  

7. Πρόγραμμα ηλεκτροφωτισμού συνοικιών & 
Δημ.Διαμερισμάτων 

2.600.000 ΣΑΤΑ 

8. Συντήρηση – Αντικατάσταση φωτεινών 
σηματοδοτών 

4.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

9. Προμήθεια ηλεκτρολογικού υλικού κέντρου 4.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
10. Προμήθεια ηλεκτρολογικού υλικού για Συνοικίες 4.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
11. Προμήθεια ηλεκτρολογικού υλικού Δημοτικών 

Διαμερισμάτων 
4.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

 ΣΥΝΟΛΟ 51.600.000  
    
 Δ' ΚΗΠΟΙ-ΔΕΝΔΡΟΣΤΟΙΧΙΕΣ  

1. Συντήρηση πάρκων Δ.Δ. Ράχης – Τριποτάμου – 
Γεωργιανών 

2.500.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

2. Πρόγραμμα βελτίωσης Πάρκων & Παιδικών 
Χαρών 

4.000.000 ΣΑΤΑ 

3. Κατασκευή – Μεταφορά φυτωρίου 5.000.000 ΣΑΤΑ 
4. Βελτίωση παιδικών χαρών 1ης Συνοικίας 1.500.000 ΣΑΤΑ 
5. Κατασκευή παιδικής χαράς 3ης Συνοικίας 4.000.000 ΣΑΤΑ 
6. Βελτίωση παιδικών χαρών 5ης Συνοικίας 3.000.000 ΣΑΤΑ 
7. Βελτίωση παιδικών χαρών 6ης Συνοικίας 1.800.000 ΣΑΤΑ 
8. Βελτίωση παιδικής χαράς Λαζοχωρίου 7.500.000 ΣΑΤΑ 
9. Διαμόρφωση χώρου αναψυχής Ταγαροχωρίου 2.500.000 ΣΑΤΑ 



10. Διαμόρφωση χώρου αναψυχής στο Δ.Δ. Ασωμάτων 1.200.000 ΣΑΤΑ 
11. Ανάπλαση χώρου Ηρώου Αγ.Βαρβάρας 8.000.000 ΣΑΤΑ 
12. Διαμόρφωση χώρου αθλοπαιδιών στο Δ.Δ. Αμμου 4.000.000 ΣΑΤΑ 
13. Ανάπλαση κεντρικής πλατείας Ξηρολίβαδου 5.000.000 ΣΑΤΑ 
14. Βελτίωση παιδικής χαράς Κουμαριάς 1.000.000 ΣΑΤΑ 
15. Διαμόρφωση χώρου αναψυχής Λευκόπετρας 3.000.000 ΣΑΤΑ 
16. Αποχέτευση – Σωλήνωση χειμάρου Π.Σουμελά 

Καστανιά 
7.000.000 ΥΜΑΘ 

17. Ανάπλαση - Αξιοποίηση - Ανάδειξη Τριποτάμου 
περιοχής Εκκλησιών 

50.000.000 Leader -  
ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

18. Διαμόρφωση κοινόχρηστου χώρου οδού 
Αγ.Αντωνίου 

1.000.000 ΣΑΤΑ 

19. Ανάπλαση – Αξιοποίηση υπ’αρ.20 Δημοτ. Οικοπ. 
Καστανιάς 

2.000.000 ΣΑΤΑ 

20. Κατασκευή πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής 25.000.000 ΥΠ.ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ 
21. Ολοκλήρωση παιδικής χαράς 8ης Συνοικίας 1.000.000 ΣΑΤΑ 
22. Βελτίωση χώρων πάρκων & χώρων αναψυχής 

Ράχης 
7.000.000 ΣΑΤΑ 

23. Διαμόρφωση πλατείας Κομνηνίου  2.800.000 ΣΑΤΑ 
24. Μεταφορά νερού από θέση «Μαρμαρά» στη θέση 

«Κάτω Καρούτα» 
10.000.000 ΣΑΤΑ 

25. Κατασκευή ραντιστικού Γεωργιανών 1.000.000 ΣΑΤΑ 
26. Βελτίωση αρδευτικού δικτύου Δ.Δ. Ασωμάτων 1.300.000 ΣΑΤΑ 
27. Κατασκευή αρδευτικού έργου Γεωργιανών 10.000.000 ΥΜΑΘ 
28. Διαμόρφωση πάρκου Ράχης 10.000.000 ΑΤΟΚΟ ΔΑΝΕΙΟ 
29. Διαχειριστική μελέτη δάσους Καστανιάς 4.910.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ 
30. Κατασκευή ποτίστρας στη θέση «Αράπης» 

Καστανιάς 
1.000.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
31. Κατασκευή ποτίστρας στη θέση «Καψια» 

Καστανιάς 
800.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
32. Μεταφορά ποτίστρας στη θέση «Κομμενη» 

Καστανιάς 
800.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
33. Μεταφορά νερού στη θέση «Στριγκώνη» 

Καστανιάς 
639.121 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
34. Μεταφορά νερού στη θέση «Τζαμαλα» 1.500.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
35. Ηλεκτρ/κός εξοπλισμός αντλιοστασίου στη θέση 

«Κοτσικα» 
2.700.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
36. Αποπεράτωση ποτίστρας στη θέση «Γιδομαντρα» 1.500.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
37. Κατασκευή ποτίστρας στη θέση «Μπαξέδες» & 

δρόμος προς «Αλατωνες» 
2.500.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
38. Μεταφορά νερού από Κομνήνιο εως τη θέση 

«Συκιές» 
350.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
39. Μεταφορά νερού και επέκταση ποτίστρας στη θέση 

«Τσεκουρα» 
2.000.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
40. Μεταφορά νερού και κατασκευή ποτίστρας στ θέση 

«Καρατσι» 
3.000.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
41. Μεταφορά νερού από θέση «Χάνι» στη θέση 

«Μαντριά» 
1.500.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  

ΔΗΜΟΥ 
42. Διαμόρφωση κεντρικής πλατείας Σελίου 40.000.000 ΕΠΤΑ 
43. Ανάπλαση Δημοσίων χώρων Κομνηνίου 16.000.000 ΕΠΤΑ 
44. Ανάπλαση Δημοσίων χώρων Τριποτάμου 20.000.000 ΕΠΤΑ 
45. Ανάπλαση Δημοσίων χώρων Ασωμάτων 10.000.000 ΕΠΤΑ 
46. Δημιουργία Παιδοτόπου στο Αλσος Αγ.Βαρβάρας 40.000.000 ΕΠΤΑ 
47. Δημιουργία αθλητικού πυρήνα Γεωργιανών 30.000.000 ΕΠΤΑ 
48. Βελτίωση αρδευτικού δικτύου Δ.Δ. Ασωμάτων 1.300.000 ΣΑΤΑ 
49. Κατασκευή μνημείου Αγώνων Εργατικής Τάξης 20.000.000 ΕΠΤΑ 



50. Ανάπλαση δημόσιων χώρων Λευκόπετρας 10.000.000 ΕΠΤΑ 
51. Ανάπλαση δημόσιων χώρων Σάντας 10.000.000 ΕΠΤΑ 

 ΣΥΝΟΛΟ 
 

402.599.121  

 Ε' ΝΕΚΡΟΤΑΦΕΙΑ   

1. Ανακατασκευή Νεκροταφείου Βέροιας 15.000.000 ΣΑΤΑ 
2. Διαμόρφωση Νεκροταφείου Αγ.Βαρβάρας 1.000.000 ΣΑΤΑ 
3. Διαμόρφωση Νεκροταφείου Γεωργιανών 3.000.000 ΣΑΤΑ 
4. Διαμόρφωση Νεκροταφείου Ταγαροχωρίου 1.000.000 ΣΑΤΑ 
 ΣΥΝΟΛΟ      20.000.000  
 ΣΤ' ΟΔΟΠΟΙΙΑ   

1. Συντήρηση- επισκευή οδών πόλης. 10.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
2. Συντήρηση - επισκευή οδών Δημοτικών 

Διαμερισμάτων 
5.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

3. Πλακοστρώσεις πεζοδρομίων 1ης Συνοικίας 6.500.000 ΣΑΤΑ 
4. Κατασκευή τοιχείου – σκάλας οδών Προύσης – 

Σμύρνης 
15.000.000 ΣΑΤΑ 

5. Διάνοιξη – κρασπέδωση – ασφαλτόστρωση οδού 
Πτολεμαίων 

3.000.000 ΣΑΤΑ 

6. Διανοίξεις – κρασπεδώσεις – ασφαλτοστρώσεις 
οδών 4ης Συνοικίας 

8.000.000 ΣΑΤΑ 

7. Πλακοστρώσεις πεζοδρομίων 5ης Συνοικίας 2.000.000 ΣΑΤΑ 
8. Πλακοστρώσεις πεζοδρομίων & Σκάλας 6ης 

Συνοικίας 
8.000.000 ΣΑΤΑ 

9. Διάνοιξη – κρασπέδωση – ασφαλτόστρωση οδού 
Μοναστηρίου 

3.000.000 ΣΑΤΑ 

10. Διανοίξεις – κρασπεδώσεις – πλακοστρώσεις οδών 
7ης Συνοικίας 

6.000.000 ΣΑΤΑ 

11. Διανοίξεις – κρασπεδώσεις – ασφαλτοστρώσεις 
οδών 8ης Συνοικίας 

7.000.000 ΣΑΤΑ 

12. Διανοίξεις – κρασπεδώσεις – ασφαλτοστρώσεις 
οδών 9ης Συνοικίας 

8.000.000 ΣΑΤΑ 

13. Κρασπεδώσεις – πλακοστρώσεις οδών 11ης 
Συνοικίας 

1.500.000 ΣΑΤΑ 

14. Διανοίξεις – κρασπεδώσεις – ασφαλτοστρώσεις 
οδών 12ης Συνοικίας 

5.000.000 ΣΑΤΑ 

15. Αγροτική οδοποιία αγροκτημάτων Βέροιας – 
Αγ.Βαρβάρας – Μέσης 

23.000.000 ΣΑΤΑ 

16. Διανοίξεις – κρασπεδώσεις περιοχής επεκτάσεων 30.000.000 ΣΑΤΑ 
17. Ασφαλτόστρωση δρόμων Δ.Δ. Ασωμάτων 2.600.000 ΣΑΤΑ 
18. Κατασκευή τοιχείου Δ.Δ. Ασωμάτων 4.000.000 ΣΑΤΑ 
19. Διανοίξεις – ασφαλτοστρώσεις οδών Αγ.Βαρβάρας 3.000.000 ΣΑΤΑ 
20. Διανοίξεις – ασφαλτοστρώσεις οδών Κουμαριάς 3.000.000 ΣΑΤΑ 
21. Διανοίξεις – διαμορφώσεις – πλακοστρώσεις οδών 

Σελίου 
16.000.000 ΣΑΤΑ 

22. Διάνοιξη δρόμων Γεωργιανών & Λευκόπετρας 4.600.000 ΣΑΤΑ 
23. Διανοίξεις – ασφαλτοστρώσεις οδών Τριποτάμου & 

Κομνηνιου 
6.700.000 ΣΑΤΑ 

24. Κατασκευή τσιμενταυλάκων Τριποτάμου & 
Κομνηνιου 

3.000.000 ΣΑΤΑ 

25. Διανοίξεις – ασφαλτοστρώσεις οδών Σάντας 4.000.000 ΣΑΤΑ 
26. Διάνοιξη – κατασκευή τοιχείου – ασφαλτόστρωση 

οδού Πυθίας 
10.000.000 ΣΑΤΑ 

27. Κατασκευή Δυτικής παράκαμψης Βέροιας 850.000.000 ΠΕΡΙΦΕΡΙΑ Κ.Μ. 
28. Πλακόστρωση – πεζοδρόμηση οδών 5ης & 6ης 

Συνοικίας 
10.000.000 ΣΑΤΑ 



29. Διανοίξεις – κρασπεδώσεις – ασφαλτοστρώσεις 
οδών 3ης Συνοικίας 

10.000.000 ΣΑΤΑ 

30. Διάνοιξη – κρασπέδωση – ασφαλτόστρωση οδού 
Κ.Ρωμαίου 

5.000.000 ΣΑΤΑ 

31. Κατασκευή κόμβου Καραϊσκάκη – Μ.Μπότσαρη 7.000.000 ΣΑΤΑ 
32. Κατασκευή κόμβου Λ.Στρατού – Μ.Ανδρόνικου 10.000.000 ΣΑΤΑ 
33. Διανοίξεις – κρασπεδώσεις – ασφαλτοστρώσεις 

οδών 1ης Συνοικίας 
5.000.000 ΣΑΤΑ 

34. Διανοίξεις – κρασπεδώσεις – ασφαλτοστρώσεις 
οδών 2ης Συνοικίας 

5.000.000 ΣΑΤΑ 

35. Διάνοιξη – κρασπέδωση – ασφαλτόστρωση οδού 
Πολυτεχνείου 

5.000.000 ΣΑΤΑ 

36. Διάνοιξη δρόμου από μαντριά «Κατσαρού» έως 
Ξηρολίβαδο 

2.000.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  
ΔΗΜΟΥ 

37. Διαπλάτυνση δρόμου από θέση «Π.Ηλία» προς 
θέση «Καστανιές» 

700.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  
ΔΗΜΟΥ 

38. Αμμοχαλικόστρωση δρόμου περιοχής «Ντορμάνι» 2.000.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  
ΔΗΜΟΥ 

39. Διάνοιξη – αμμοχαλικόστρωση δρόμου από 
Λευκόπετρα –  προς μαντριά «Χοντραντώνη» 

2.500.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  
ΔΗΜΟΥ 

40. Αμμοχαλικόστρωση δρόμου από θέση «Σφενδάμη» 
– στη θέση «Αγελαδόστομα» 

1.000.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  
ΔΗΜΟΥ 

41 Αμμοχαλικόστρωση δρόμου από θέση «Τριγγώνη» 
– στη θέση «Καγκελια» 

3.000.000 ΥΠ.ΓΕΩΡΓΙΑΣ ΕΣΟΔΑ  
ΔΗΜΟΥ 

42. Σύνδεση οικισμού Κουμαριάς - Ξηρολιβάδου με 
δρόμο προς Βέροια 

30.000.000 ΕΠΤΑ 

43. Σύνδεση οικισμού Κ.Κομνηνιου με οδό Βέροιας – 
Τριποτάμου 

12.000.000 ΕΠΤΑ 

44. Κατασκευή γέφυρας κτηνιατρείου & συνδετηρίων 
οδών  

660.000.000 ΕΠΤΑ 

 ΣΥΝΟΛΟ 1.818.100.000  
 Ζ' ΔΙΑΦΟΡΑ-ΚΤΙΡΙΑ   

1. Συντήρηση δημοτικών κτιρίων 3.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
2. Συντήρηση σχολικών κτιρίων 110.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
3. Ανακατασκευή στέγης 3ου & 14ου Δημοτικού 

Σχολείου 
 10.000.000 

 
ΤΑΣΕ 

4. Ανακατασκευή στέγης 6ου & 13ου Δημοτικού 
Σχολείου 

15.000.000 ΤΑΣΕ 

5. Επισκευή στέγης 4ου Δημοτικού Σχολείου  15.000.000 ΤΑΣΕ 
6. Επισκευή Δημοτικού Σχολείου Ασωμάτων      8.000.000 ΤΑΣΕ 
7. Επισκευή Δημοτικού Σχολείου Αγ. Βαρβάρας   4.000.000 ΤΑΣΕ 
8. Επισκευή Δημοτικού Σχολείου Αμμου 4.000.000 ΤΑΣΕ 
9. Επισκευή Δημοτικού Σχολείου Ράχης         4.000.000 ΤΑΣΕ 

10. Επισκευή Δημοτικού Σχολείου Τριποτάμου       4.000.000 ΤΑΣΕ 
11. Επισκευή περίφραξης 6ου Δημοτικού Σχολείου 

Βέροιας 
6.000.000 ΤΑΣΕ  

12. Ανακατασκευή στέγης 5ου Δημοτικού Σχολείου 12.000.000 ΤΑΣΕ 
13. Ανακατασκευή στέγης 1ου & 7ου Γυμνασίου 15.000.000 ΤΑΣΕ 
14. Κατασκευή νέου Θεάτρου – Συνεδριακού Κέντρου 29.469.207 ΥΠΠΟ 
15. Αποκατάσταση – ανάπλαση παλαιάς Εβραϊκής 

συνοικίας 
28.000.000 ΥΠΕΧΩΔΕ 

16. Συντήρηση γηπέδων τένις αθλητικού κέντρου 
Ράχης ΙΙ 

1.373.595 Γ.Γ.Α. 

17. Ανάπαλαση-Συντήρηση αρχοντικού Αναστασίου   100.000.000 ΥΠΟΥΡ. ΠΑΙΔΕΙΑΣ 



 
18. Κατασκευή κέντρου τουριστικής πληροφόρησης  284.000.000 Ε.Ε 
19. Ολοκλήρωση κλειστού γυμναστηρίου 1ου 

Γυμνασίου 
140.000.000 ΕΠΤΑ 

20. Ολοκλήρωση κατασκευής γηπέδων Ταγαροχωρίου 40.000.000 ΕΠΤΑ 
21. Εκθεσιακό Κέντρο Ποντιακού Ελληνισμού 90.000.000 ΕΑΠΤΑ ΕΣ.ΔΗΜΟΥ 
22. Αποπεράτωση Δημαρχείου Βέροιας 180.000.000 ΕΠΤΑ 
23. Κατασκευή θέρμανσης στο 7ο Σ.Σ. 1.100.000 ΣΑΤΑ 
24. Κατασκευή θέρμανσης στο Δημ.Κατάστ. 

Γεωργιανών 
1.000.000 ΣΑΤΑ 

25. Ολοκλήρωση κτιρίου Κάππου 15.000.000 ΣΑΤΑ 
26. Κατασκευή Δημοτικού κτιρίου Ασωμάτων 12.000.000 ΕΠΤΑ 
27. Ολοκλήρωση αίθουσας πολλαπλών χρήσεων Ράχης 35.000.000 ΕΠΤΑ 
28. Κατασκευή κερκίδων γηπέδου Αγ.Βαρβάρας 2.000.000 ΣΑΤΑ 
29. Ολοκλήρωση γηπεδικών εγκαταστάσεων 

Κουμαριάς 
4.000.000 ΣΑΤΑ 

30. Κατασκευή γραμματοθυρίδων Γεωργιανών 1.500.000 ΣΑΤΑ 
31. Ολοκλήρωση Λαογραφικού Μουσείου 30.000.000 ΕΠΤΑ 
32. Προμήθεια τοποθέτηση πινακίδων Τροχαίας 2.000.000 ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 
33. Προμήθεια τοποθέτηση πληροφοριακών πινακίδων 4.000.000 ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 
34. Διαμόρφωση - ανάπλαση παρόχθιων ζωνών κοίτης 

Τριποτάμου 
150.000.000 ΥΠΕΧΩΔΕ 

35. Βελτίωση συστήματος επικοινωνίας 3.000.000 ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 
 ΣΥΝΟΛΟ 1.363.442.802  

 Η' ΣΧΕΔΙΟ ΠΟΛΗΣ   

1. Σύνταξη κυκλοφοριακής μελέτης  9.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
2. Μελέτη οδοποιίας και προσβάσεων γέφυρας 

Τριποτάμου 
3.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

3. Μελέτη τευχών δημοπράτηση οδοποιίας &  
γέφυρας Τριποτάμου 

3.200.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

4. Σύνταξη μελέτης επέκτασης σχεδίου πόλης  9.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 
5. Δαπάνες εφαρμογής σχεδίου πόλης  700.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ - 

ΔΑΝΕΙΟ 
6. Δαπάνες για κατεδαφίσεις ρυμοτομουμένων   

Κτισμάτων  
2.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

7. Δαπάνες για την εκτέλεση βασικών κοινόχρηστων 
πολεοδομικών έργων  

35.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

8. Απαλλοτριώσεις για τη δημιουργία κοινόχρηστων 
χώρων 

2.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

9. Σύνταξη μελέτης πράξεων εφαρμογής επέκτασης 
ρυμοτομικού σχεδίου Βεροίας 

1.000.000 ΕΣΟΔΑ  ΔΗΜΟΥ 

10. Σύνταξη ρυμοτομικής μελέτης επέκτασης Δ.Δ. 
Ασωμάτων 

1.000.000 ΕΣΟΔΑ ΔΗΜΟΥ 

 ΣΥΝΟΛΟ 765.200.000  
    

ΑΝΑΚΕΑΛΑΙΩΣΗ 

1. ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑ Δρχ. 22.500.000 
2. ΥΔΡΕΥΣΗ Δρχ. 15.900.000 
3. ΗΛΕΚΤΡΟΦΩΤΙΣΜΟΣ Δρχ. 51.600.000 
4. ΚΗΠΟΙ - ΔΕΝΔΡΟΣΤΟΙΧΙΕΣ Δρχ. 402.599.121 
5. ΝΕΚΡΟΤΑΦΕΙΑ Δρχ. 20.000.000 
6. ΟΔΟΠΟΙΪΑ -ΥΔΡΕΥΣΗ  Δρχ. 1.818.100.000 
7. ΔΙΑΦΟΡΑ-ΚΤΙΡΙΑ Δρχ. 1.363.442.802 
8. ΣΧΕΔΙΟ  ΠΟΛΗΣ Δρχ. 765.200.000 
 ΣΥΝΟΛΟ  ΤΕΧΝΙΚΟΥ  ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ Δρχ. 4.459.341.923 



 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    611/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Α. Δελαβερίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Δ.  Πέτκος Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Βαφείδης Γ.  Μανακούλης 
 Γ. Ουρσουζίδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. ΜΟΥΤΣΙΟΠΟΥΛΟΣ  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-1-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


